

Protokoll fra styremøte 2.10.23

Til stede: Marit Rakvaag, Karin Stangeland, Astri Sokn, Knut-Inge Amundsen, Ranveig Berntsen, Anita Hjertviksten Lindland, Lena M Flesjå

Meldt frafall: Rose Olsen, Sikke Sokn

Faste saker		Ansvarlig
1.10.23	Godkjenning av agenda og referat fra forrige styremøte Godkjent	Alle
2.10.23	Ungdomskomite Hadde kiosk 1. oktober – kort brukt til innkjøp.	Sikke
3.10.23	Rideskole/stall Begrenset bruk av Mira, da hun ikke er egnet til alle typer ryttere. Benedicte ønsker å endre dag for styremøter så hun kan delta. Det kan vanskelig løses, men hun kan delta rett etter ridetimen er slutt på mandag. Styremøtene flyttes til 3.mandag i mnd, sånn at Karin får mulighet til å slutføre foregående måneds regnskap før møtene.	Lena/ Benedicte
4.10.23	Anlegg- bygging Prosjektet ble grundig gjennomgått av Kristoffer Østhus samt arkitekt via Teams. Vi fikk tips om endring av størrelse på et lager under tribuner som utløser mer samlet støtte. Deler av finansiering mangler, så styret vedtok å øke lånet med 350 000kr. Karin ordner dette med banken. Mulig at Cato Østhus kan hjelpe noe med finansieringen Yttervegg på kortsiden må tas ned for isolering, og gjerdene til paddock må flyttes 2 meter fra veggen for å få plass til stillas. Hvordan sikre HMS for alle som skal ferdes i hallen og uteområdet vårt mens byggingen pågår? - Det settes opp et gjerde 5 meter fra nybygg i ridehallen. Ridebunnen innenfor dekkes av presenning for å fange opp spiker og skruer som måtte falle ned.	Mariann, Marit eller Anita

5.10.23	Økonomi Inntekter og utgifter skal periodiseres for å gi bedre oversikt over regnskap/budsjett. Overskudd er pr september 2500kr. - Det er registrert flere trenere for klubben, og disse forsikres enda. Her må det lukes bort de som ikke lenger er aktuelle for å kutte unødige utgifter. - Det mangler 15 innbetalinger fra rideskoleelever. Vi går i dialog med foreldrene om hvordan avgiften kan betales, og informerer om hvor de eventuelt kan søke om støtte.	Karin
Andre saker		Ansvarlig
6.10.23	Varslingssak mot styreleder Protokollen er vedtatt og det gis tilbakemelding til NRYF.	Lena
7.10.23	Valgkomiteen Kontrollutvalget mangler 1 representant, og vi bør sjekke om det finnes kandidater i foreldregruppa.	Anita
8.10.23	Forberedelser til årsmøtet - valg Hvem blir sittende, og hvem er snart ferdige med sin tid i styret? Viktig å avklare for å kunne forberede valgkomiteen på deres jobb. -Valgkomiteen inviteres til neste møte.	Marit/ Anita
9.10.23	Terminliste - når ønsker vi stevner til neste år? Det meldes inn 6 stevner, 4 i dressur og 2 i sprang.	Astri
10.10.23	Nytt stallmøte Innspill til saker for fórryttere og oppstallører? – Klubben fyller 20 år i år, og vi bør markere dette med en fest. Når og hvor kan det passe å holde denne? - Kan Utstein Kloster hotell være et alternativ? Stallmøtet bør være i midten av oktober.	Lena/ Benedicte
11.10.23	Status på sponsorarbeidet Finnøy Contracting AS – skilt på utsiden. Lauvsnes Gartneri, 5000kr - har mottatt logo. Safe Trafikk, inngått for 3 år.	Marit/ Anita
12.10.23	Kommunikasjon og informasjonsflyt Bruk av Spond, sosiale medier, Messenger, og kalender for ridehallen Saken utsettes til neste møte	Anita

13.10.23	Nettsiden -Utsettes til neste møte	Anita
14.11.23	Forskrift om velferd for hest Er vi i henhold til forskrifter, lover og regler? – Benedicte tar en gjennomgang og melder tilbake til styret.	Anita/ Benedicte
15.10.23	Eventuelt Anita, Lena og Astri tar et samarbeidsmøte om arbeidet til ungdomsgruppa. Tar opp ønsket om å få en tillitsvalgt blant ungdommene.	Anita Lena Astri

